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1. Dr. Madarász György elnök úr elöljáróban üdvözölte a megjelenteket és külön 

köszöntötte Szepessy Sándor urat, aki elfogadta meghívásunkat, majd ismertette a 
mai összejövetel célját. 
2011 tavaszára szakmai nap rendezését tervezzük Villamos háztartási készülékek  
címmel,  illetve témakörben. 
 

2. Szepessy Sándor úr elemző és tanácsadó gondolatait így foglalhatjuk össze: 
A MEE kb. 10 éve nem foglalkozik ezzel a témakörrel, talán azért, mert „nem elég 
elegáns”, vagy  „nem elég tudományos”. A villamos háztartási készülékek (a 
továbbiakban: VHK) tele vannak bonyolult elektronikával. A villamos 
energiafogyasztás 1/3-a  Magyarországon a háztartásokra esik. 
„Csapjunk mi rá a témakörre!”     Feladatok: 
- meghatározni a készülékfajtákat; 
- megkeresni a gyártókat, felkérni a segítségadásra, pl. előadástartásra; 
- felhívni a gyártók figyelmét a számukra előnyös megjelenési lehetőségre; 
- a gyártók legyenek a MEE pártoló tagjai; 
- kidolgozni annak módszereit, hogy a felhasználók jobban megismerjék a 

készülékek alkalmazását; 
- megtekinteni az ELMŰ székházban rendezett háztartási készülék-kiállítást; 
- a  továbbiakban alakuljon munkacsoport a téma gondozására, amely dolgozzon ki 

átfogó munkatervet. Ennek élén szerepelhet a jövőre tervezett szakmai nap. 
Dr. Madarász György úr: leveleket kell írni a szóba jöhető cégeknek. 
Dési Albert úr: meg kell szólítani a gépésztársadalmat is, hiszen igen sok ponton 
kapcsolódnak a villamos szakmával. 
Jakabfalvy Gyula úr: a klímakészülékek óriási felfutásának vagyunk tanúi, 
kapcsolatba kell lépni az illetékes márkaszerviz-hálózattal. 
Pap Sándor úr: A fejlesztő, gyártó, ellenőrző területre egyaránt ki kell terjeszteni a 
munkát. Fontos, hogy a felhasználó részletes, műszakilag korrekt tájékoztatást 
kapjon. A fogyasztóvédelem az egyik legfontosabb szempontja a tématerületnek. 
Szepessy Sándor úr felhívja a figyelmet az Energiahivatal lapjára, a KOSÁR és a 
KONTROLL című kiadványokra. 
 

3.  A 2010 – 2013 évekre szóló pénzügyi tervezést Horváth Zsolt úr fogja elkészítaeni a 
megbeszélt elvek szerint. 
 

4.  Legközelebbi ülésünk november 25-én, 16 órakor lesz, a MEE tanácstermében. 
Téma: a szakmai nap továbbgondolása, haladás a konkrétumok felé. 
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